

## **MØTEREFERAT**

### **Arbeidsutvalgsmøte 22/23**

Dato: 07.06.2023 - Møtetid: 10:30- 11.45 Møtested: Møterom 244/Teams

**Til:** Arbeidsutvalget  
Studentrepresentantene i Styret  
Kontrollkomiteen

**Til stede:** Morten Eidsvaag Althe, Ida Austigard Ødegård, Ole-Markus Simonsen, Erik Johansen, Ingunn Hatlehol Andreassen (dro under sak 59/23) og Kristian Karlsby Wiulsrød

**Observatører:** Fredrik Billington (KK), Emile Faarup Storvik (Styrerep) og Roar H. Brakstad (Styrerep)

**Referent:** Hege Hoem Spjøtvold

**O-sak 56/23**            **Orienteringer i arbeidsutvalget**  
Tatt til orientering.

**O-sak 57/23**            **Orienteringer fra styrerepresentantene**  
Tatt til orientering.

**O-sak 58/23**            **Godkjenning av referat fra AU-møte 21/23**  
Referat fra AU-møte 21/23 ble enstemmig godkjent.

**AU-sak 58/23**            **Oppnevning av studentrepresentant til programkomité NTNU  
Energy Transition Conference**  
Morten E. Althe innledet i saken

**Kandidater:**  
Morten A. Biering  
Mathile B. Bordal

**Votering:** Enstemmig innstilt

**Vedtak:**

«Morten A. Biering og Mathilde B. Bordal ble enstemmig oppnevnt som studentrepresentanter til programkomité NTNU Energy Transition Conference»

**AU-sak 59/23      Overlapp bolker**

Ida A. Ødegård innledet i saken

Saksbehandler ønsket innspill

Saken ble diskutert og saksbehandler tok med seg innspillene videre. Fordeling vil bli gjort i løpet av kort tid

**AU-sak 60/23      FTV-forumet og dets framtid**

Roar Høiby Brakstad innledet i saken

Saken ble diskutert

Det ble diskutert hvordan man skal gå videre med dette, og forsøke å få inn flere svar til undersøkelsen som er sendt ut. Det er kun 4 studentråd som har svart. Det vil bli purret på de som ikke har svart også vil det bli tatt opp igjen. Enighet om at det er Studentrådene som må bestemme seg litt på hvordan de vil ha det.

**Eventuelt**

-Ida: Norge skal arrangere generalforsamling til ESU. NSO har bedt om økonomisk støtte fra NTNU. Er dette noe vi mener NTNU skal støtte fra frivillighetspotten? Saken ble diskutert, og det er enighet om at det ikke skal gå fra frivillighetspotten, men det er enighet om at NTNU bør være med å støtte dette

**Ris og ros**

Tatt til etterretning.

Møtet ble avsluttet kl. 11:45

Morten Eidsvaag Althe/s/  
Leder

Hege Hoem Spjøtvold/s/  
Referent